
 
 
 
 

 
Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders. 

Betreft: Sluiting Speeltuin Wielewaal  

Rotterdam, 29 november 2019 

Geacht College, 

 
Onlangs vernam de Rotterdamse SP fractie het nieuws dat de jaarlijkse subsidie vanuit Sport en Cultuur 
voor de Speeltuin Wielewaal is stopgezet met het oog op de aanstaande herontwikkeling. Het stoppen van 
deze subsidie is voor de gemeente Rotterdam reden om de bruikleenovereenkomst met de Speeltuin 
Wielewaal niet te verlengen. Hiermee houdt per 31 december 2019 de speeltuin feitelijk op te bestaan. Dit 
verrast de SP, met name omdat in het convenant tussen gemeente, de woningcorporatie en de bewoners op 
pagina 3 punt 3 afgesproken is dat de Wielewaal een locatie nodig heeft voor alle buurtactiviteiten zolang de 
herstructurering nog niet voltooid is. Na het afbranden van de Buurtpost is de Speeltuin de nog enige 
overgebleven locatie die voldoet aan deze afspraak. De Wielewaal is overduidelijk nog niet voltooid. 
Daarnaast is duidelijk dat op grond van het milieurapport de locatie van de speeltuin niet gebruikt mag en 
kan worden voor nieuwbouw.  
 
De Speeltuin is bovendien niet alleen een speelplaats, maar ook een belangrijke spil in de sociale cohesie in 
de wijk. Deze sluiting heeft ingrijpende gevolgen voor de wijk. Er is dan geen ruimte meer waarin de 
gezamenlijke verenigingen van de wielewaal bij elkaar kunnen komen voor allerlei activiteiten, waaronder 
informatiedagen voor de Politie, DOCK en gemeente. Ook zijn er informatieochtenden waar bewoners 
ondersteuning krijgen bij bijv. aanvraag van huurtoeslag, belastingaangifte of andere sociaal ondersteunende 
handelingen. De ruimte wordt gebruikt door STAR voor het bloedprikken. De ruimte wordt gebruikt als veilige 
werklocatie van de cliënten van het ASVZ dagbesteding voor volwassenen met een verstandelijk beperking. 
De aangelegen school gebruikt de aangelegen speeltuin als hun buitenspeelgelegenheid, waar dagelijks 80 
kinderen gebruik van maken. De school raakt dit nu kwijt. Dat de impact van sluiting verder gaat dan slechts 
het ontbreken van een speelplek is evident, de SP heeft hierover de volgende vragen:  
 

1. Wat is de reden voor de gemeente om zich niet aan de afspraak zoals gemaakt in het convenant te 
houden?  

 
2. Aangezien de locatie niet gebruikt mag en kan worden voor nieuwbouw, wat zijn dan de plannen 

voor de locatie na sluiting van de speeltuin? 
 

3. Is de gemeente in gesprek met gebruikers van De Speeltuin Wielewaal en is hen een vervangende 
locatie aangeboden? Zo ja, welke zijn dit? Zo nee, waarom niet?  

 
4. Klopt het dat een van de aangeboden alternatieve accommodaties bestaat uit een container die 

onvoldoende adequate ruimte biedt? Waar in de wijk kunnen groepen met een omvang die te groot 
is voor een container dan terecht? 

 
5. Waar moeten de 80 kinderen van de aangelegen basisschool nu buiten spelen? 

 
6. Klopt het dat op grond van het milieurapport de locatie niet gebruikt mag en kan worden voor 

nieuwbouw? Wat zijn de plannen voor de locatie na sluiting van de speeltuin? 
 

7. Gezien de vernietiging van het bestemmingsplan lopen de ontwikkelingen in de Wielewaal vertraging 
op. Verwacht wordt dat op zijn vroegst medio 2020 een start gemaakt kan worden met de 
nieuwbouw. Wat is de reden de speeltuin niet in ieder geval tot het einde van het schooljaar open te 
houden voor alle gebruikers? 

 

Taylan Cicek,  

SP Rotterdam 


